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TRELLEBORGS BRUKSHUNDKLUBB 
TRELLEBORG 2024-09-23 

Protokoll (5) Trelleborgs Brukshundklubb, klubbstugan kl. 18.30– 20.15 

Närvarande: Marie Bergström, Birthe Wallin, Emma Ponton, Lisa Lindqvist, Jimmy Winge, 

Lisette Björndal, Carola Grauers och Annette Lundfall. 

Anmält förhinder: Lotta Mårtensson  

 

§ 54 Mötets öppnande 

Ordförande Birthe Wallin hälsade styrelsen välkommen och förklarade mötet 

vara öppnat. 

§ 55 Fastställande av dagordning 

 Den föreliggande dagordningen fastställdes. 

§ 56 Föregående mötesprotokoll 

Föregående styrelseprotokoll föredrogs och lades därefter handlingarna. 

§ 57 Val av justerare 

 Till justerare valdes Lisette Björndal. 

§ 58 Ekonomisk rapport    Bilaga 1. 

- Annette L, kassör föredrog den ekonomiska rapporten, som därefter lades till 

handlingarna.  

- Annette gick igenom hur föreningen ligger till jämfört med respektive 

kommittés budget. 

- Styrelsen beslutade att: Kommittéernas budgetförslag för 2025 ska vara 

styrelsen tillhanda senast den 30 oktober. 

 

 

§ 59 Rapporter från kommittéerna 

• WEB ansvarig – frågade om det fanns ett behov att komplettera kansliets 

digitala utrustning. Styrelsen diskuterade igenom frågan och fann att 

utrustningen tillgodoser föreningens behov. Den stationära datorn är rensad 

och därmed inte längre är så långsam. 
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• Kurser/Utbildning –För att ge medlemmar goda möjligheter att anmäla sig 

till nya kurser på hemsidan ska de läggas ut för anmälan på hemsidan i god 

tid, ca tre veckor innan anmälningstiden går ut. 

 

• Agility – har redan nu planerat in två tävlingar nästa år, Palmhoppet och 

Trellehoppet. Det finns även planer för en Blåbärstävling i februari. Det 

kommer förhoppningsvis även ordnas en workshop i agility på 

fortsättningsnivå nu i höst. 

 

• Rally – den 19 oktober arrangerar klubben en tävling med dubbel nybörjar 

och  fortsättningsklass.  

 

• Plan & Stuga – har snart slutfört uppbyggnaden av den nya entrén med 

ramp till klubbstugan. Detta har inneburit att valphagen nu är bortplockad. 

Det kommer utföras markarbete runt den nya entrén med makadam och 

plattor.  

Styrelsen beslutade ge Jimmy i uppdrag att:  

- Införskaffa material för markarbetet runt den nya entrén. Lisette B erbjuder 

sig att skänka plattorna. 

- Ge förslag på ombyggnad av ”hundburarna” väster om klubbstugan till 

förråd för hoopershinder. 

 

 

• Nosework – klubben har haft en NW1 TSM tävling på Flint Group i helgen 

som var uppskattad. 

 

• Hoopers  - nybörjarkursen som skulle starta i veckan har blivit inställd pga. 

för få anmälningar. 

   

§ 60 Inkomna skrivelser 

Det fanns inga inkomna skrivelser. 

 

§ 61 Rapporter 

Det fanns inga övriga rapporter.  

 

§ 62 Medlemsmöte 

 Frågan om bygget och skötsel av ”Äventyrsbana” kommer tas upp på 

                      medlemsmötet.  

                      Styrelsen poängterar att en förutsättning för en ”Äventyrsbana”         
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                      är att underhållet/skötseln säkras i betydelse att en grupp intresserade       

                      funktionärer åtar sig uppdraget. 

 

§ 63 Övriga frågor 

 Det fanns inga övriga frågor 

 

§ 64 Nästa styrelsemöte 

 Nästa styrelsemöte 23/10 kl.18.30  

 

§ 65 Mötets avslutande 

 Ordförande Birte Wallin tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

Marie Bergström   Birthe Wallin 

sekreterare    ordförande  

 

 

Lisette Björndal 

justerare 

  

Bilagor: 

1. Ekonomisk rapport  

 

 

 


